
 

Motion från styrelsen om gemensamma 

försäljningsinsatser för att stärka ekonomin 

 

Styrelsen i Fotbollssektionen föreslår till årsmötet att, i syfte att stärka sektionens och lagens 

ekonomi för framtiden, godkänna en gemensam lösning där försäljning samordnas centralt. 

 

Det innebär i korthet att sektionen samordnar försäljning av t.ex. Newbody, där lagen genomför 

försäljning, har resurs med en grupp-/lagansvarig och där sektionen har det övergripande ansvaret 

för administrationen. 

Intäkterna delas 50/50 mellan lagen och sektionen. Samtidigt skapas en fond centralt där bidrag till 

t.ex. cuper osv kan sökas från lagen. 

 

Samtliga lag/träningsgrupper skall genomföra försäljningen. Sker inte denna aktivitet, så föreslår 

styrelsen kraftigt höjda sektionsavgifter. 
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